
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 4. september 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 223
Vil ministeren kommentere på, hvordan det vurderes, at blot 8 tidligere elever skulle 
interviewes ud af de 60, der indsendte indberetninger, i forhold til en fyldestgørende 
undersøgelse af forholdene på Det Kongelige Teaters Balletskole, og er ministeren enig i, 
at rapporten ikke kan betragtes som fyldestgørende, når så væsentligt et forhold, som at 
ansatte har bedt børnene tabe sig, ikke berøres i rapporten?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pia Kjærsgaard (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpksekr@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Christian Schmidt
formand
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